
 
Schriftelijke vragen: ‘Onveiligheid rondom VOC en HCR’  
Aan het college van burgemeester en wethouders 
Coolsingel 40  
3011 AD Rotterdam  
 
Rotterdam, 20 mei 2025,  
 
Geachte voorzitter, 

Wij hebben uit verschillende hoeken verontrustende verhalen gehoord over de veiligheidssituatie 
rondom de sportverenigingen Rotterdamsche Cricket- en Voetbalvereeniging "V.O.C." en Hockey 
Club Rotterdam. Jongeren die na trainingen of wedstrijden weer naar huis fietsen, met name richting 
Schiebroek, doen dit over een slecht verlicht, verlaten en onveilig stuk fietspad. Volgens meldingen 
van ouders en betrokkenen zijn meerdere jongeren recent slachtoffer geworden van berovingen — 
soms gepaard met fors geweld. Dat is ontoelaatbaar. 

De sportverenigingen geven hun leden het advies om niet alleen naar huis te fietsen, wat de ernst van 
de situatie onderstreept. Hoewel de wijkagent bekend is met de problematiek, lijken concrete 
oplossingen tot nu toe uit te blijven.  

Als Rotterdamse VVD maken wij ons ernstige zorgen over de veiligheid van jongeren in dit gebied en 
willen wij herhaling van eerdere situaties, zoals rond de sportclub Leonidas en eerder in Overschie, 
voorkomen. Daarom heeft de Rotterdamse VVD de volgende vragen: 

1. Is het college op de hoogte van de onveilige situatie rondom V.O.C. en HCR? 
2. Hoe vaak zijn er in de afgelopen twaalf maanden meldingen of aangiftes gedaan van 

berovingen of geweldsincidenten op of nabij deze route? 
3. Zijn er in deze incidenten patronen te herkennen in tijdstippen, werkwijzen of locaties van de 

daders? 
4. Wordt er momenteel extra gemonitord en gesurveilleerd in dit gebied door politie of 

handhaving? Zo nee, waarom niet? 
5. Ziet het college aanleiding om maatregelen te treffen, zoals tijdelijke extra inzet van toezicht 

of politie? 
6. Welke infrastructurele verbeteringen zijn mogelijk om de veiligheid te vergroten, zoals extra 

verlichting of het aanbrengen van cameratoezicht? 
7. In hoeverre is de situatie rondom V.O.C. en HCR vergelijkbaar met de eerdere incidenten 

rond Leonidas, de EUR en Overschie, en kunnen er lessen uit die incidenten worden 
toegepast? 

8. Worden ouders en jongeren door de gemeente geïnformeerd over de situatie en mogelijke 
voorzorgsmaatregelen? Zo ja, op welke wijze? 

9. Kan het college toezeggen dat het met betrokken sportverenigingen en veiligheidspartners in 
de wijk in overleg gaat om tot een aanpak te komen? 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Dieke van Groningen   Erik Verweij 
De Rotterdamse VVD    De Rotterdamse VVD  


